
خبر و گزارش

 شرکت کشتی ایران در آسیا
با اجبار و تهدید اتحادیه جهانی!

پریســا غفاری / مســابقات کشــتی آزاد و فرنگی قهرمانی 
امیدهــای آســیا 2023 بیشــکک قرقیزســتان، بــا غیبت 
ایــران در حال برگزاری اســت. همین چند روز پیش بود 
که نوجوانان کشورمان با هدایت محسن سوریان و بهنام 
احســان پور در بیشــکک، با 4 طلا، 2 نقــره، 2 برنز و 188 
امتیــاز )کشــتی فرنگی( و 6 طلا، 3 نقره، یــک برنز و 225 
امتیاز )کشــتی آزاد( مقتدرانه روی ســکوی قهرمانی آسیا 
ایســتادند. اواخر تیرماه نیز تیم های کشتی آزاد و فرنگی 
جوانــان ایــران باید در شــهر امَان کشــور اردن به مصاف 
حریفان بروند. اما غیبت ملی پوشــان امید کشورمان در 

قهرمانی آسیا، سؤال برانگیز شده است.
همــان روزهایی که علیرضا دبیر، تازه رئیس فدراســیون 
شد، اعلام کرد معتقد است حضور در مسابقات قهرمانی 
آســیا و کســب مدال و قهرمانی در این سطح، هیچ آورده 
فنــی و نفعــی برای کشــتی ما نــدارد، لذا بــه همین دلیل 
تمایلی به شرکت در مسابقات قهرمانی قاره کهن نداشته 
و اگر اصرار، اجبار و تهدیدِ اتحادیه جهانی کشــتی، مبنی 
بر ممانعت از حضور تیم های غایب در قهرمانی قاره ها، از 
شرکت در مسابقات قهرمانی جهان و به تبع آن بازی های 
المپیک نبود باتوجه به تحمیل هزینه های بسیار سنگین 
به UWW، بدون شــک فدراسیون ایران رغبتی به تقبل 
این هزینه های ســنگین، بــرای اعزام کشــتی گیرانش به 
مســابقات قهرمانــی قــاره آســیا حتــی شــاید در رده های 
ســنی نونهــالان، نوجوانــان، جوانان و بزرگســالان آســیا 
نیز هماننــد عدم حضور و غیبت در پیکارهای رده ســنی 

امیدها، نداشت.
در راســتای همین تصمیم و برنامه بود که علیرضا دبیر، 
هدایــت تیم هــای ملــی کشــتی آزاد و فرنگــی امیــد را به 
ســرمربیان تیم هــای ملی بزرگســالان )ابتــدا محمد بنا، 
ســپس حسن رنگرز و پژمان درستکار( سپرده و از همان 
زمان، احکام تقی اکبرنژاد و فرشــاد علیزاده )سرمربیان 

تیم های امید( را تمدید نکرد.
شاید با ادامه این روند از سوی فدراسیون کشتی کشورمان 
به عنــوان یکی از مدعیان اصلی قهرمانــی جهان و عدم 
تمایلش به حضور در پیکارهای آسیایی و تقبل هزینه های 
آن UWW دوباره اقدام به اتخاذ تصمیمی جدید نموده و 
همانند سایر رده های سنی، حضور کشتی گیران رده سنی 

امید را نیز الزامی و اجباری کند!

رقابت ۶ تنیسور برای دیویس کاپ
6 تنیســور اردونشــین برای حضور در دیویس کاپ رقابت 
می کنند .رقابت هــای تنیس دیویــس کاپ از 3 مردادماه 
به میزبانی سریلانکا شروع می شود  و هشت کشور ایران، 
عربســتان، اردن، ســریلانکا، جزایــر پاســیفیک، ویتنــام، 
مالزی و کامبوج برای صعود به ســید دوم آســیا اقیانوسیه 
با هم رقابت می کنند. محمدرضا توکلی سرمربی تیم ملی 
ایران هم حمیدرضا نداف، امیرحسین بادی، حسام یزدی، 
علی یزدانی، سامیار الیاسی و سینا مقیمی تنیسور را به اردو 
دعوت کرده تا با خط خوردن یک نفر، تیم  5 نفره 26 تیرماه 

راهی سریلانکا شود.
 

حذف زودهنگام شمشیربازان اپه
شمشــیربازان اپه ایران با باخــت دور اول جدول حذفی 
محمــد  شــدند.  حــذف  چیــن   ۲۰۲۳ آســیا  قهرمانــی 
اســماعیلی، محمدرضا وثوقــی، محمد رضایــی طادی و 
امیرحســین موشــحی چهار ملی پــوش اپه ایــران بعد از 
درخشــش ســابری ها با دو مدال طــلا و برنز انفــرادی در 
دومین روز مســابقات شمشــیربازی قهرمانی آسیا ۲۰۲۳ 
چین، روی پیست رفتند اما در دور اول جدول از گردونه 

خارج شدند.
 

بسکتبال المنامه بحرین قهرمان شد
بیســت و یکمین دوره لیگ بســکتبال باشگاه های غرب 
آسیا و منطقه خلیج فارس )واسل لیگ( در دوبی امارات 
با قهرمانی نماینده بحرین به پایان رسید. این رقابت ها با 
حضور نماینده کشورمان شهرداری گرگان برگزار شد که 
گرگانی هــا با دو باخت و تنها یک بــرد از گردونه رقابت ها 
حذف شدند. در ادامه نیز الریاضی لبنان 90–94 به آستانه 
قزاقســتان باخت و آسی را از دست داد. المنامه بحرین 
هم 59-67 از سد الکویت کویت گذشت و برای اولین بار 

جشن قهرمانی گرفت.

رنگرز به ترکیه رفت
حسن رنگرز، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی برای بررسی 
عملکرد شاگردانش در جام وهبی به ترکیه رفت. بعد از 
اتمام ســومین تورنمنت رنکینــگ دار اتحادیه جهانی در 
بیشــکک، امــروز تیم منتخب کشــتی فرنگــی با ترکیب 
مهــدی جواهری، امیــن کاویانی نژاد، ســجاد ایمن طلب 
و همچنیــن میثــم دلخانی عــازم ترکیــه می شــوند تا در 
تورنمنــت بین المللی وهبی امره شــرکت کنــد. دلخانی 
بعــد از کســب عنــوان قهرمانــی وزن 63 کیلوگرم جهان 
در اســلو، به دلیل شکستگی دستش، جهانی 2022 را از 
دســت داد، اما توانســت در تورنمنت رنکینگ دار دوم در 
مصر، بــار دیگر قهرمــان وزن 63 کیلوگرم شــود. او حالا 
در 60 کیلوگــرم مدنظر کادر فنی تیم ملی اســت و یک بار 
دیگر روی تشک می رود تا این بار در وزن المپیکی محک 
بخورد. حسن رنگرز تنها دو روز در کنار فرنگی کاران در این 
رقابت ها خواهد بود و به دلیل آغاز اردوی تیم ملی فرنگی 
از روز 31 خردادماه، به تهران برمی گردد تا کار شاگردانش 
را در اولین اردوی مسابقات جهانی زیر نظر داشته باشد.
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والیبال ایران در هتل تیم های 
فوتبال اسپانیا و کرواسی

تیم ملـــی والیبال ایـــران بـــا ورود بـــه روتردام 
هلنـــد، در هتل تیم های ملی فوتبال اســـپانیا 
و کرواســـی، فینالیســـت های لیگ ملت های 
اروپا، اســـکان پیدا کرد. تیم بهروز عطایی که 
هفته دوم لیگ ملت ها در روتـــردام با آلمان، 
ایتالیا، امریـــکا و هلند جدال ســـختی دارد، از 
فرانکفورت به آمســـتردام و بعد روتردام رسید 
و از قضـــا در هتـــل Nhow اقامـــت پیدا کرده 
اســـت؛ هتلی که تیم های  ملی فوتبال اسپانیا 
و کرواســـی به خاطـــر فینال لیـــگ ملت های 
فوتبـــال اروپـــا در آن اقامت دارنـــد. همزمانی 
لیگ ملت های فوتبـــال اروپا و هفته دوم لیگ 
ملت های والیبال، شـــاید از جذابیت های این 
هفته اســـت. تجمع هواداران والیبال ایران و 
طرفداران فوتبال اســـپانیا و کرواســـی مقابل 
هتـــل تیم هـــا، صحنه هـــای دیدنـــی  را موقع 
ورود تیم ملـــی والیبال ایران به هتـــل رقم زد.

 برزیل یکدست مشکی 
به افتخار وینی

همیــن چندوقــت پیــش بــود کــه در جریــان 
بــا  والنســیا  هــواداران  لالیــگا،  رقابت هــای 
وینیســیوس  علیــه  توهین های نژادپرســتانه 
خــود  ســر  روی  را  مســتایا  ورزشــگاه  جونیــور، 
گذاشــتند. حــالا دو مــاه بعــد از آن حواشــی، 
دیــداری  در  گینــه  و  برزیــل  ملــی  تیم هــای 
دوســتانه بــه افتخــار وینــی و بــرای مبــارزه بــا 
نژادپرســتی به مصــاف هم رفتنــد. درحالی که 
تیــم ملــی برزیــل معمــولاً از لبــاس زرد، آبی و 
گاهاً ســبز اســتفاده می کنــد، برای اولیــن با در 
تاریخ، برای محکومیت نژادپرســتی و حمایت 
از وینیسیوس، با لباس هایی یکدست مشکی 
به زمیــن آمدند. وینی در بازی کــه به افتخار او 
برگــزار شــد، خیلی تلاش کرد بــا گلزنی خودی 
نشــان دهد، موفق هم شد و بالاخره در دقیقه 
87 با گلزنی از روی نقطه پنالتی کار را تمام کرد 

تــا سلســائو 4 -1 گینــه را شکســت دهد.

  انریکه در آستانه نشستن 
روی نیمکت پاریس 

به نظر می رســـد تصمیم مدیران پی اس جی برای 
جذب سرمربی عوض شده اســـت. در حالی که 
صحبت از جذب یولیان ناگلزمن سرمربی سابق 
بایرن مونیخ بـــود، حالا شـــائبه های جذب لوئیز 
انریکه ســـرمربی ســـابق اســـپانیا به گـــوش می 
رســـد.مدیران پاری ســـن ژرمن بعـــد از نارضایتی 
از عملکرد شـــاگردان کریســـتف گالتیـــه در لیگ 
قهرمانـــان اروپـــا، او را اخراج کردند تـــا حالا در به 
در به دنبال اســـتخدام مربی باشند.طبق ادعای 
رســـانه فرانســـوی ســـران پاریس پس از شکست 
مذاکـــرات بـــا  ناگلزمن به صـــورت محتاطانه وارد 
مذاکره با انریکه شـــدند و ســـرمربی اســـپانیایی 
نیـــز موافقـــت خـــود را بـــرای حضـــور در این تیم 
ابـــراز کرده اســـت.در حال حاضـــر مذاکرات تنها 
بـــرای حـــل و فصل مـــوارد باقی مانده که شـــامل 
اعضای کادر فنی و بندهای قرارداد انریکه اســـت، 

ادامه دارد.

کارلتو از برنابئو رفتنی شد

زیزو نزدیک به کهکشانی ها 

برزیـــل با نهایی شـــدن قرارداد کارلـــو آنچلوتی یک 
نفس راحت کشـــید؛ درحالی کـــه  از مدت ها قبل 
شائبه حضور سرمربی کهکشـــانی ها روی نیمکت 
سلســـائو به گوش می رسید، ســـاعاتی بعد از بازی 
دوســـتانه بزریل و گینـــه، اخباری به گوش رســـید 
که توافقـــات نهایی برای حضور کارلتو روی نیمکت 
سلســـائو انجام شـــده اســـت و آخر همین ماه این 

توافق رســـماً اعلام خواهد شد.
این درحالی اســـت کـــه آنچلوتی بارهـــا در واکنش 
بـــه قبول هدایـــت تیم ملـــی برزیل گفته بـــود، در 

صورتـــی که رئال مادریـــد او را نخواهد این باشـــگاه 
را تـــرک مـــی کنـــد، امـــا فلورنتینیو پـــرز همچنان 
خواهـــان همـــکاری با اوســـت تـــا رهبـــر ایتالیایی 
رئالی هـــا، یک فصل دیگر در برنابئو ماندنی شـــود.
از آنجایـــی که کارلتو گزینه اول فدراســـیون فوتبال 
برزیل اســـت، مسئولان سلســـائو حالا یک سال با 
منزس مربی موقـــت خود ادامه مـــی دهند تا پای 

انتخاب کارلتو بنشیند،
آنچلوتی هم بعد از اتمام قـــراردادش با رئال، راهی 
برزیـــل خواهد شـــد تـــا در کوپه امریـــکا 2024 روی 

نیمکت سلســـائو بنشیند.
بعـــد از قطعـــی شـــدن قـــرارداد کارلتـــو بـــا برزیل، 
هدایـــت  دوره  دو  از  بعـــد  زیـــدان  زین الدیـــن 
کهکشـــانی ها، حالا با پیشـــنهاد فلورنتینـــو پرز در 
آســـتانه بازگشـــت به برنابئو اســـت؛ طبق گزارش 
آس پرز شـــدیداً خواهان بازگشت زیدان اسطوری 
اســـت تا حداقـــل به عنوان مشـــاور کار خـــود را در 

رئـــال مادرید ادامـــه دهد.
تقریبـــا 2 ســـالی از خداحافظـــی زیـــزو از برنابئـــو 
مـــی گذرد امـــا او تا ایـــن لحظـــه روی نیمکت هیچ 
تیمی ننشســـته اســـت، حتی با وجود پیشنهاداتی 
از باشـــگاه های بزرگـــی مثـــل منچســـتریونایتد، 

یوونتـــوس و پاریســـن ژرمن.
درحالی که هنوز یک ســـال به اتمـــام قرارداد کارلتو 
و قبـــول هدایـــت تیـــم ملـــی برزیل مانده اســـت، 
شـــائبه هایی مبنـــی بر بازگشـــت زیـــدان به گوش 
می رســـد. قوی های ســـفید در زمـــان هدایت زیزو 
بهترین روزهای خود را ســـپری کردند و 3 قهرمانی 
متوالـــی لیـــگ قهرمانـــان اروپـــا را بـــه کارنامه خود 
اضافه کردند، حالا شـــاید علاقه زیـــاد پرز و قطعی 
شـــدن رفتـــن آنچلوتی بـــار دیگر مقدمـــات حضور 
زیـــدان را روی نیمکـــت کهکشـــانی ها فراهم کند.

باید دید زیدان بعد از رد پیشـــنهادات اخیر بالاخره 
دم به تله رئال مـــی دهد یا نه.

لالیگا

فائزه زمانی
روزنامه نگار

 چرا رکابزنان ایران در مسابقه جاده 
آسیا حرفی برای گفتن نداشتند؟

ایــن طــوری کــه می گویید نیســت، من در 
همان سطح ششم شدم. دو رکابزن ژاپنی 
و دو رکابــزن قــزاق و یــک رکابزن کــره ای و 
بعد هم من ششم شدم. تقریباً سه کشور 
جلوتــر از مــن هســتند و مــن چهارمیــن 
کشــوری هســتم که به خط پایان رسیدم. 
ببینید چندین کشــور را مــن رد کردم. اگر 
بهتــر از این نشــده کمتر کار کردن اســت. 
همه مقام ها هم تنها با استعداد، هوش و 
ذکاوت رقم خورده. تیم ازبکســتان قبل از 
قهرمانی آسیا نشان داد که کارکرده و خب 
هستند اما نزدیک ترین رکابزن آنها جزو 20 
رکابــزن بعد از من هم نبود. ما اســتقامت 
جــاده را خوب پا زدیــم. حتماً نباید نتیجه 
بگیریم. اگر قرار باشــد استقامت جاده را 
از ریشــه بزنیم، بقیه کشورها چه بگویند؟ 
تیم هایــی کــه هزینه های گــزاف می کنند 
و  روز  بــه  تجهیــزات  کامــل،  رکابزنــان  و 
دوچرخه های دیسکی آمده بودند. باز هم 
من آنها را گرفته ام و ششم شده ام. نتیجه 
جاده بد نبــوده و برای اواخر مســابقه من 
خــودم خیلی خوب بودم امــا برای نتیجه 
بهتر نیاز به کار تیمی داشتم. تیمی خیلی 
خوب. از طرف دیگر همه تیم ها پنج نفره 
آمــده بودند و ما چهار نفره. نفر چهارم که 
اصلاً مســابقه را ندید و دو نفر بعدی یعنی 
حسین عسگری و آرین هم خوب بودند و 
وسط راه بابت تغذیه و آب مرا کمک کردند. 
اما مسابقه طوری بود که به توان بالایی نیاز 
داشت. من از رکابزنی باید کمک می گرفتم 
که توانایی بالایی داشته باشد، اما فعلاً در 

این مسابقه نداشتیم.
 حضور حسین عسگری ۴۸ ساله در 
تیم ملی جاده یعنی دوچرخه سواری 
ایران ته کشیده؟ یا عسگری بهتر از 

نسل جوان است؟
درباره حسین عسگری باید از خودش 
بپرســی یا از مدیر تیم. اگــر من حرفی 

بزنم شاید من بد شوم.
 تو هم در جاده رکاب زدی یا 

ترجیح دادی انرژی ات 
را برای پیست 

نگه داری؟
مــن در جــاده رکاب 

زدم اما متأسفانه فاصله طوری 
بــود کــه بعــد از 156 کیلومتــر 
رکابزنی در آن هوای گرم متوجه 

نشــدیم چطــور دوچرخه هــا را جمع 
کردیــم، دوش گرفتیم و بــه فرودگاه 
رفتیم تا به مالزی برویم. با این حال 
روزهای اول خیلی خســته بودم اما 
خوب پا زدم و طــلا گرفتم. اما هنوز 
خســته ام. در حالــی کــه رکابزنــان 
حاضر در مســابقه پیست در جاده 

نبودنــد، با اینکه شــاید تخصــص جاده و 
پیســت را دارند اما رکابزنان تخصصی برای 

پیست آمده اند.
 دو اتفاق بد در مسابقه جاده رخ داد؛ 

یکی یک شکل نبودن لباس آرین 
علیاری و دومی دیر رسیدن حسین 
عسگری سر خط مسابقه، به نظرت 

ایراد کار کجا بود؟ به هر حال از 
ایرانی های باتجربه این اشتباهات 

بعید بود.
من بعــد از تایم تریل انفــرادی وارد تایلند 

 ایـــن بـــار هم مثـــل ســـال های قبل، بـــا مدال 
طلایش در آســـیا آبـــروداری کـــرد. دلـــی رکاب 
زد و با شـــرایط ســـخت رقبایش را جا گذاشـــت 
و طلایـــی شـــد. آن هـــم در روزی کـــه لبـــاس 
تخصصی نداشـــت و هنوز خســـتگی مســـابقه 
جاده بـــه تنـــش مانده بـــود. اما حـــس و حال 
قهرمان را ندارد. حتی این را می شـــود از صدای 
خســـته اش حس کـــرد. صدایی که هیچ ذوقـــی بابت قهرمانی اش نـــدارد. به جای 
شـــادی، خســـتگی در صدایش موج می زند. او آنقـــدر دغدغه دارد کـــه حتی مدال 
طلای آســـیا هـــم نمی تواند خوشـــحالی که باید را داشـــته باشـــد. فکـــر و خیالش 
نمی گـــذارد. حتی حالا بـــه گفته خودش به جای اینکه همه هـــم و غمش بازی های 

آســـیایی باشـــد و مدال، بـــه آینـــده اش فکر می کنـــد و دســـت های خالی اش.

با لباس پارسال و کلاه قرضی قهرمان شدم

 گنج خانلو: طلا گرفتم

اما خسته اماما خسته ام
حالا برای نتیجه در هانگژو دیر است

برش

با این طلا زندگی ام تغییر نمی کند!

 مـــن الان مـــدال طـــلای آســـیا را گرفتم، 
چنـــد وقت دیگر بپرســـید از پـــاداش چه 
خبـــر؟ می گویـــم هیچـــی. من پارســـال 4 
مدالـــی گرفتـــم کـــه دوچرخه ســـواری را 
زنـــده نگه داشـــت، 3 مـــدال برنـــز و یک 
طلای کشورهای اســـلامی که آن مدال ها 
هیـــچ تغییـــری در زندگـــی من بـــه وجود 
نیاورد. شـــاید دخل و خرج یکی اســـت و 
حتی مقـــدار کم پاداش هـــم بابت هزینه 
دوچرخه ســـواری رفته اســـت. حالا هم با 
این طلا شـــک نکنیـــد زندگی مـــن تغییر 
نمی کنـــد و فکـــر می کنـــم بـــرای خـــودم 
اصلی ترین مســـأله این اســـت کـــه فکرم 
درگیـــر آینده ام اســـت و توانایی داشـــتن 
یک خانه 50 متری در شـــهرم را هم ندارم. 
حـــالا همه دوچرخه ســـواران آســـیایی به 
فکر نتیجه بازی های آســـیایی هستند اما 
همه دغدغه من این اســـت کـــه فردا چه 
می شـــود و همـــه ذهنم درگیر آن اســـت.

شدم و برای من هم سؤال بود و از بچه ها پرسیدم که با خنده 
و شــوخی جواب هایی را شــنیدم که دقیقاً نمی دانم واقعیت 

چه بود.
مدال طلای پیست تو همه اتفاقات بد جاده رو شست و برد؟
تــا قبــل از اینکه مــدال بگیــرم، همه چیز بــد بود، امــا وقتی 
مــدال گرفتم همه چیز رنگ عوض کرد. البته من ســال های 
قبــل هم مدال گرفتــه ام و دو ســال کرونا که مســابقه برگزار 
نشــد، من 10 ســالی اســت که ملی پوش هســتم و هر سال در 
جاده یا پیســت یک مدال را گرفته ام. در واقع این مدت اصلاً 
دســت خالی برنگشته ام. پارســال هم در ماده اومینیوم هم 
اولین ایرانی بودم که مدال گرفتم، اما ما کاملاً رها شــده ایم. 
در هیــچ مســابقه و کاپــی شــرکت نمی کنیم، با اینکــه بعد از 
مدال اومینیوم، اســمم در اســتارت لیســت قهرمانی جهان 
بــود اما اعزام نشــدم، ورلدکاپ هــا، مقدماتی جهانی 
نرفتم. اگر ما تجربه این رقابت ها را داشتیم شک 
نکنید من خیلی صریح می گفتم در بازی های 
آســیایی هانگژو نتیجه می گیــرم. اما بدون 
آنها نمی شود هیچ قولی داد. در مسابقه ما 
ژاپنی ها و قزاق ها خیلی خوب پا می زنند و 
رکابزنان امــارات و اندونزی، هند و تایلند 
هــم از لحــاظ تجهیــزات بــه روز، تعــداد 
رکابزنــان، مربیــان ســطح بــالا مــا را جا 
گذاشته اند. همه این مسائل دست به 
دست هم داده تا کمی مدال آوری برای 

ما سخت و غیر ممکن شود.
 از مسابقه ات بگو که چطور گذشت؟

اواخر مسابقه اسکرچ من از گروه جدا 
شــدم و تقریباً 11 دور آخر را تکی پا زدم و 
گروه به من نرسید. تنها و با فاصله از خط 
پایان رد شدم و بقیه رکابزنان ژاپن و قزاقستان 

هم بعد از من خط پایان را رد کردند.
 نداشتن دوچرخه های به روز مشکل اصلی شماست، 

چطور با تجهیزات به روز آسیایی ها رقابت کردی و همه 
رو گرفتی؟

مشــکل تجهیزاتــی، مشــکل همیشــگی ماســت. مــن قبــلاً 
درخواست دوچرخه پیشرفته پیست را کرده بودم، نه به اسم 
من که به اســم انبار فدراسیون باشد و من از آن در مسابقات 
اســتفاده کنــم. دوچرخه مــن بــرای بازی های آســیایی 2014 
اینچئون هست و حتی دوچرخه غیرتخصصی اسکرچ است. 

در واقع دوچرخه نیمه سرعتی است تا نیمه استقامتی.

 می شود گفت شما با رقبای خارجی بابت فاصله تجهیزاتی، 
حکایت شاه و گدا را دارید؟

دقیقاً. فاصله تجهیزاتی ما با آسیایی ها خیلی زیاد است و هیچ 
جوره نزدیک آنها نیســتیم. حتی این فاصله شامل لباس هم 
می شود و داستان جریمه 250 فرانکی لباس هم از این قضیه 
آب می خــورد و نبــود لباس هماهنــگ. من لباس پارســال را 
در مســابقه پوشــیدم. لباس جدید داده اند اما برای مسابقه 
استقامت و حالت شکاف باد یا آیرودینامیکی را ندارد و جیب و 
زیپ دارد، اما لباس پیست کاملاً تخصصی است. امسال لباس 
جدید نگرفتیم، بنابراین من بالاجبار با لباس پارسال مسابقه 
دادم. لباس جدید هم وجود داشــت اما کیفیتش صفر بود و 
حتی بخش هایی از آن بدن را زخم می کرد و اندازه نیست. به 
همین دلیل ترجیح دادم لباس سال قبل را بپوشیدم. حتی 
من کلاه دوچرخه ســواری را از دوســتانم قرض گرفتم. ما بجز 
دوچرخه و تجهیزات حتی کلاه و لباس استاندارد هم نداریم.

 در تایلند و مالزی تجهیزات رکابزنان آسیایی را دیدی، به 
نظرت چقدر تجهیزات ایرانی ها عقب تر از آنها بود، به حدی 

بود که توی ذوق بزند؟
شاید بخشی از ناکامی ما به نداشتن تجهیزات به روز ربط پیدا 
کند، اما شرایط دیگری هم در موفقیت تأثیر دارد که مهم ترین 
دلیل فاصله ما با آسیا عدم حضور در رقابت های بین المللی و 
غیبت در مسابقات مقدماتی قبل از رقابت های اصلی است. 
ما قبل از قهرمانی آســیا در تور ســه مرحله ای ترکیه شــرکت 
کردیــم که کمــک بزرگی به مــا کرد اما رقبــای ما 10 برابــر ما در 
رقابت های بین المللی شرکت می کنند. تعداد روزهایی که آنها 
در مسابقات هستند بیشتر از 10 برابر ماست. من فکر می کنم 
عقب ماندگی ما پا نزدن در مســابقات بین المللی است. چرا 
که در مسابقات شرکت کنیم همه جوره از نظر بدنی، فکری و 

تجهیزاتی به روز می شویم.
 با این شرایط بازی های آسیایی را چطور پیش بینی می کنی؟

اگــر از دوچرخه ســواری در بازی هــای آســیایی هانگژو نتیجه 
می خواهند، همین حالا هم دیر شــده است. قبلاً هم گفتیم 
اما فایده نــدارد. اینکه بگوییم نیاز به کار دارد، اصلاً نیاز به کار 
هم ندارد. نمی دانم جواب این ســؤال را بدهم. دوست ندارم 
جواب تکــراری بدهم. نتیجــه دوچرخه ســواری در بازی های 

آسیایی را هم پیش بینی نمی کنم.
 حرفی مانده؟

اصلاً چیزی به اســم پاداش وجود ندارد و مشکل مالی شدید 
داریم. در واقع ما با شرایط سخت دلی رکاب می زنیم، به خاطر 

همین حتی این طلا خیلی خوشحالم نکرد.

رکابزن

مهری رنجبر
روزنامه نگار


